

Joséphine, Simone, Jean&hellip; et les autres. Une gamme de vins de copains, un brin décalée et engagée. Joséphine est un vin rosé bi-cépages Syrah et Grenache. 'Joséphine' est une icône de la culture franco-américaine, résistante et combatante contre le racisme et la ségrégation.

*Joséphine, Simone, Jean and the others. A funny and committed wine collection of 'vins de copains!'. Joséphine is a beautiful blend of Syrah and Cinsault. 'Joséphine' is an icon of the French-American culture. She was a resistant and a true fighter against racism and segregation.*

## SYRAH, GRENACHE - JOSEPHINE



### TERROIR

Sol limono-argilo-calcaire.  
Climat tempéré avec un ensoleillement favorable, mais avec de fortes variantes dues aux conflits entre influences océanique, continentale et méditerranéenne.  
Syrah, Grenache.

### VINIFICATION

Égrappage, pressurage pneumatique et débouillage à froid. Contrôle des températures (18°C).

### DÉGUSTATION

ROBE : Rose pâle.

NEZ : Notes florales et fruités (petits fruits rouges, pêche de vigne).

BOUCHE : Agréable et plaisante. Arôme de fruits jaunes. Finale fraîche et croquante.

ACCORDS METS & VINS : Apéritifs, entrées d'été, pizza.

TEMPÉRATURE DE SERVICE :  
8 - 10 °C

### TERROIR

Silty-clay-limestone soil.  
Temperate climate with a favourable sunlight, but with strong variations due to the conflicts between the oceanic, continental and Mediterranean influences.  
Syrah, Cinsault.

### VINIFICATION

De-stemming, pneumatic pressing and settling of the most in cold conditions.  
Temperature control (18°C).

### TASTING NOTES

COLOUR : Lovely light pink robe.

NOSE : Floral and fruity (redberries, vine peach) notes.

PALATE : Pleasant wine. Yellow fruit aromas. Crisp and fresh finish.

FOOD MATCHES : As an aperitif, summer starters, pizzas.

SERVICE TEMPERATURE :  
8 - 10°C